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 ORMAN VE SU İŞLERİ BAKANI VEYSEL EROĞLU 
YÖRÜK FESTİVALİNDE

Fethiye’ye gelen Orman ve Su işleri Bakanı Veysel Eroğlu Seki beldesine yapılacak Seki Sulama Barajı 
ile birlikte Boğalar Köyüne yaptırılan mesire yerinin açılış törenine katıldı.Muğla’da Toplam 65 milyon 

TL’ye mal olacak 11 adet tesisin temel atma töreni ile 8 adet tesisin toplu açılış töreni yapıldı.

Bakan Eroğlu’na Muğla Milletvekilleri Ali Boğa,Yüksel Özden, Muğla ve Burdur Valileri, DSİ Genel 
Müdürleri, Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan, çevre illerdeki milletvekilleri 
ile kamu ve sivil toplum örgütleri başkan ve müdürleri de eşlik etti.

Bakan Veysel Eroğlu ile Ak Parti Muğla Milletvekilleri Ali 
Boğa, Yüksel Özden, Muğla Valisi Mustafa Hakan Güvençer, DSİ 
Genel Müdür Vekili Ali Rıza Deniz ile birlikte Dalaman’dan Orman 
Genel Müdürlüğüne ait helikopter ile Boğalar köyüne yatırımların 
bulunduğu yerleri havadan gezerek geldi. Boğalar köyünde bu yıl 
17’cisi yapılan Beşkaza Yaylaları Geleneksel Yörük Kültür Şöleni 
için Fethiye Boğalar Köyü mesire alanına gelen Bakan Veysel 
Eroğlu halkın büyük ilgisi ile karşılandı. Fethiye Belediyesi Mehter-
an Takımının marşları eşliğinde karşılanan ve yörük çadırlarındaki 
Yörük Eşyaları Sergisini gezen Bakan Eroğlu Fethiye Ticaret ve Sa-

nayi Odası’nın kurmuş olduğu çadırı da ziyaret etti. Boğalar köyü Muhtarı Bahri Boğa Bakan Eroğlu’na “Yörük 
Şapkası”yla “Yörük Yağlığı” taktı. Bakan temsili olarak  atlar ve develerle yörük göçü yapan göçerlerle sohbet 
etti.

Törende DSİ Genel Müdür Vekili Ali Rıza Deniz dev yatırımlar ile Muğla’nın çehresinin değiştiğini 
Muğla’ya 94 milyon TL’lik yatırım sağlandığı söyledi. Muğla Milletvekilli Ali Boğa Seki Beldesinin 50 yıllık 
hayalinin gerçekleşmekte olduğunu belirterek bu baraj tamamlandığında 20 milyon TL’lik gelirin 2 yıl içinde 
geriye döneceğini belirtip Muğla’ya yaptığı bu yatırımlar için Bakan Eroğlu’na teşekkür etti. Muğla Millet-
vekillerinden Yüksel Özden de tamamlanan ve temeli atılan tesislerin hayırlı olmasını diledi. Muğla Valisi 
Mustafa Hakan Güvençer ise Orman ve Su işleri Bakanı Veysel Eroğlu’na Muğla halkı adına teşekkür ederek 
“Bu değerli hediyeleriniz, yatırımlarınız Muğla’ya bereket getirecektir” dedi. Yapılan konuşmaların ardından 
sinevizyon gösterisi eşliğinde toplu açılış ve temel atma işlemi gerçekleştirildi.



FTSO YÖRÜK KÜLTÜR ŞÖLENİNDE

Boğalar Köyü Beşkaza Yayları Geleneksel 17. Yörük Kültür 
Şöleni 17 Ağustos 2013 Cumartesi günü Boğalar Köyü’nde 

gerçekleşti. Boğalar Köyü Beşkaza Yaylaları Yörük Şenliğine Fethi-
ye Ticaret ve Sanayi Odası oda faaliyetlerini tanıtmak ve bölgede-
ki kültürel etkinlere katkı vermek amacıyla stant açarak FTSO 
yayınlarını dağıttı.

Boğalar Yörük Şenliği için kurulan Fethiye Ticaret ve San-
ayi Odası çadırı ilgi gördü. Kurulan FTSO çadırında Orman ve 
Şu İşleri Bakanı Veysel Eroğlu, Muğla Milletvekilleri Ali Boğa VE 
Yüksel Özden, Fethiye Kaymakamı Ekrem Çalık, Fethiye Emni-
yet Müdürü Hüseyin Kocabıyık, Muğla Orman İşletme Odun Dışı 

Ürünler Şube Müdürü Yüksel Yanmadık ve  Kemer Orman İşletme Müdür Yardımcısı Önder Mutlu ve bölge 
halkı ziyaret etti.

FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan Fethiye Kaymakamı Ekrem Çalık’ı FTSO çadıruında ağırladı. 
Kaymakan Ekrem Çalık Akif Arıcan’dan oda faaliyetleri hakkında bilgi alıp sohbet etti. Yörük efelerinin FTSO 
çadırında sipsi çalıp bölge oyunlarını oynaması izleyenler tarafından beğenildi.

SELEcTUSA 2013 YATIRIM ZİRVESİ

ABD Ticaret Temsilciliği tarafından 31 Ekim-1 Kasım 2013 tarihlerinde, dünyanın dört bir yanından 
yatırımcıları buluşturmayı hedefleyen, SelectUSA 2013 Yatırım Zirvesi Washington D.C’de Marriott Wardman 
Park Otel’de düzenlenecektir.

Dünyanın çeşitli ülkelerinden yatırımcılar, ABD ekonomik kalkınma örgütleri, Beyaz Saray üst düzey 
yetkilileri, iş dünyası liderleri, profesyonel hizmet sağlayıcıları, teknik uzmanlar ve sektör liderlerinin 
katılacağı Zirve’ye siz değerli üyelerimizin de ilgi göstereceği kanısındayız. Geniş iş geliştirme olanakları 
sunacak olan Zirve’de, networking ve ikili görüşme fırsatlarının yanı sıra; sektörel analizlere yönelik panel-
ler, yatırım fırsatları ve programları hakkında oturumlar da yer alacaktır. Zirve hakkında detaylı bilgiye web 
sitemizdeki ilgili duyuruda dokümanlar aracılığıyla ulaşılabilmektedir.

Söz konusu  Zirve’ye katılmak isteyen üyelerimizin ABD Ticaret Temsilciliği (E-mail: SelectUSASummit@
trade.gov, Tel: +1-202-482-6800) ile irtibata geçmeleri rica olunur.



ELAMAN MI ARIYORSUNUZ?

www.fethiyekariyer.com

 FTSO MEcLİSİ 4. OLAĞAN TOPLANTISI
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos Ayı Olağan Meclis 

Toplantısı  15 Ağustos 2013 tarihinde gerçekleşti. Her ayın üçüncü 
perşembe günü yapılan Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası  Meclis 
Toplantılarının seçimlerden sonra dördüncüsü yapıldı.

Toplantıda  gündem maddeleri Hesapları İnceleme Komisyonu 
Başkanı Mehmet Sezgin tarafından sunulan 2013 Temmuz Ayı bütçesi 
incelemesi ile başladı.

Toplantıda “Umuma Açık Mahallerde Müzik Yayınlarına 
İlişkin Telif Hakları”  konusunda Genel Sekreter Füsun Şahin Meclis Üyelerine bilgi verdi. Konunun öne-
mine ve yaptırımlara  dikkat çeken Füsun ŞAHİN ilgili meslek kuruluşları  ile sözleşme yapılması gerektiğini, 
yapılmaması durumunda karşılaşılacak hukuki ve cezai yaptırımlardan bahsetti

Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından sonra  bir önceki toplantıdan bugüne kadar yapılan  
yönetim kurulu faaliyetleri hakkında Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan Meclis Üyelerine açıklamalarda 
bulundu ve soruları yanıtladı.

Son olarak  dilek ve temenniler  bölümünde meclis üyeleri söz alarak çeşitli konular hakkında görüşlerini 
açıkladılar.



 VALİ GÜVENÇER VE FETHİYE`DEKİ 
SİVİL TOPLUM TEMSİLcİLERİ FETHİYE 

SORUNLARINI TARTIŞTI

16 Ağustos 2013 tarihinde Vali  Mustafa Ha-
kan Güvençer başkanlığında saat 11:00’da Fethi-
ye Kaymakamlığı  Toplantı Salonunda  Fethiye 
Sorunları konu başlıklı toplantı yapıldı. Toplantıya 
oda başkanları ve sivil toplum temsilcileri ile Muğla 
İli Milletvekillerinden Yüksel Özden ve  Ali Boğa da 
katıldı.

Toplantının ana konusu Fethiye ilçesinin 
sorunları olmakla birlikte Ölüdeniz’de  Muğla 
Valiliğine bağlı Melsa şirketi tarafından  işletilen 
Ölüdeniz beldesindeki işletmeler de gündemde yerini 
aldı.

11:00’da toplantıyı açan Fethiye Valisi Gü-
vençer  toplantının serbest konuşma şeklinde 
Fethiye’nin sorunlarının tartışıldığı bir toplantı 
şeklinde geçeceğini, ana başlığın Valiliğe bağlı  Melsa 
şirketi işletmeleri olmasından dolayı Melsa Şirketi 
Genel Koordinatörünü yanında getirdiğini fakat bu 
toplantının bir hesap verme, hüküm verme şeklinde 
olmasından çok bilgi edinme , tartışma toplantısı 
olacağını açıkladı.

Fethiye ilçesinde yaşayanlar olarak ilk söz 
alan Sehir Planlamacısı Ercan Çınaroğlu kendisini 
tanıtarak Fethiye ilçesinin Muğla ilinin nüfus ve 
yüzölçümü olarak dörtte birine denk geldiğini bu an-
lamda sorunlarının da Muğla ili sorunlarının dörtte 
birlik yerini işgal ettiğini belirterek sözlerine başladı. 
Sorunların çözümü için gerekli kaynakların Fethiye 

ilçesinden karşılanmasını bu amaçla da Melsa 
Şirketinin işlettiği alanların önemli birer kaynak 
yarattığını, bu kaynağın Fethiye ilçesine sağlık 
meslek lisesi ve benzeri yollarla aktarıldığını 
gözlemlediklerini fakat Fethiye’de üretilen 
bu gelirin tamamının Fethiye’de kalmasını 
arzuladıklarını belirtti.

Vali Güvençer bu aşamada daha rahat bir 
tartışma ortamı yaratmak için basın mensuplarını 
toplantı dışına davet ederek, toplantıyı basına kapalı 
olarak devam ettirdi.

Saat 13:00’a kadar süren toplantı sonrası 
gazetecilere açıklama yapan   Fethiye Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan 
toplantının tarihi önemde bir toplantı olduğunu 
ve Fethiye için çok önemli adımlar atılacağını 
söyledi. Bu toplantının her 2 ay veya 3 ayda bir 
yapılması yönünde görüştüklerinden bahsetti. 
Arıcan toplantıda asıl konuşulan konunun Kum-
burnu plajı işletmesi olduğunu, Odaların hukuki 
olarak bu işletmeyi alamayacaklarını fakat bu 
amaçla kurulan FETAB  ( Fethiye Turizm Altyapı 
Hizmet Birliği )’ın işletmeyi devralması konu-
sunda fikir birliği oluştuğunu belirtti. “Toplantıda 
Valimiz ve Milletvekillerimize bunun gerekçelerini 
de açıkladık” diyen Arıcan “Edindiğimiz izlenim 
önerimize yeşil ışık yakıldığı yönündedir” diyerek 
sözlerini bitirdi.



SİGORTAcILARA BEKLENTİ ANKETİ ODAMIZ 
TARAFINDAN YAPILDI

Odamızda kayıtlı ve faal olarak bulunan 72 adet sigortacılık faaliyetini yürüten üyemiz bulunmaktadır. Bu 72 
adet sigorta acentemizin 59 adedi levhaya kayıtlı, kalanlar ise bu acentelerin şubeleridir.

Odamız tarafından 59 acenteden 27 tane acente ile Sigorta Beklenti Anketi gerçekleştirilmiştir. İçeriğinde 
meslekte geçirilen yılların yanı sıra sigortacılık mesleğine duyulan güvene kadar birçok sorun yer almaktadır.

Komite üyelerinin çalışmalarına da yön verecek bu anket sonuçları aslında sektörün hangi alanlarında 
sıkıntıların yaşandığı ve yine hangi alanların gelişimine ışık tuttuğunu göstermektedir.

Anket sonuçlarına için web sitemizdeki ilgili haberdeki ek dosyadan ulaşabilirsiniz.

İLGİNÇ HABER !!!

İspanya’nın Benidorm şehrinde konut olarak yapılan Avrupa’nın 
en büyük kulelerinden birisi olacak InTempo Kuleleri’ne asan-

sör yapılması unutuldu. Yaklaşık 200 metre yüksekliğindeki kulelerin 
tamamlanmasına birkaç ay kala “asansör yapmanın unutulduğu” ortaya 
çıktı.  El Pais gazetesinin haberine göre 47 katlı kulelerin orijinal projesi 
20 katlıydı. Ancak daha sonra müteahhitler, kulelere 27 kat daha ekledi. 
Ancak gözden kaçan bir durum vardı. İlk 20 katın projesinde asansör 
çizilmişti ancak sonraki 27 katta asansör yapmak gelmedi, sadece mer-
diven yapıldı.

İşin daha da vahimi bu son 27 kata asansör yapılacak yer de 
kalmamış durumda. İlk 23 katın inşaatı bitirilene kadar servis asansörü 
de yoktu, işçiler çalışırken u 23 katı yürüyerek inip çıkmak zorunda kaldı.  
Servis asansörünün yapılması, yokluğundan beter bir durum ortaya 
çıkardı. Temmuz 2011 yılında servis asansörü çöktü 13 işçi yaralandı. 
Maliyetleri düşürmek için bölge araç trafiğine kapatılmayınca olay ye-
rine ambulans da gelemedi. Yaşanan olumsuzluklar bununla da sınırlı 
kalmadı. Sadece birkaç hafta önce bir grup proje mühendisi istifa etti; 
son sekiz kat şu an yarım kaldı.



Ekonomi Bakanı Sayın Zafer ÇAĞLAYAN’ın başkanlığında, Ekonomi Bakanlığı koordinasyonda ve TİM 
organizasyonuyla, 4-5 Eylül 2013 tarihlerinde Rusya Federasyonu Tataristan Cumhuriyeti’ne yönelik olarak bir 
Ticaret ve Müteahhitlik Heyeti programı düzenlenecektir.

Girişimcilerimize potansiyel iş fırsatları sunan Rusya Federasyonu Tataristan’da pazar payımızın artırılması 
ve anılan ülkeye yönelik yeni ihracat imkanlarının oluşturulması amacıyla düzenlenecek söz konusu heyete 
tarım ve gıda ürünleri, tekstil ve hazır giyim, otomotiv ve yan sanayi, kimyevi maddeler, medikal ürünler, plas-
tik ve plastikten mamul eşya, madencilik, makine ve ekipmanları, inşaat malzemeleri, mobilya ve müteahhitlik 
sektörleri başta olmak üzere uluslararası standartlara uygun ürünleri imal ve ihraç eden firmalarımız iştirak 
edebilecektir.

Söz konusu Ticaret ve Müteahhitlik Heyeti Programı kapsamında, Türkiye’den ve anılan ülkeden üst 
düzey yetkililerin katılımıyla düzenlenecek iş forumunun yanı sıra, Türk ve söz konusu ülkedeki girişimciler 
arasında iş görüşmeleri gerçekleştirilecektir. Bu çerçevede, bahse konu program, gerek anılan pazara girmek 
isteyen gerekse pazar paylarını daha da arttırmayı amaçlayan firmalar için önemli bir fırsat oluşturmaktadır.

Rusya Federasyonu Tataristan Ticaret ve Müteahhitlik Heyeti Programına katılmak isteyen üyelerimiz 
tarafından 23 Ağustos 2013 Cuma günü mesai bitimine kadar http://goo.gl/tl7T5O linki üzerinden online 
başvuruların yapılması ve avans tutarının ödendiğini gösterir dekontun (0224) 219 10 99 numaralı faksa veya 
ozturka@uib.org.tr mail adresine gönderilmesi gerekmektedir.

Uludağ İhracatçı Birlikleri Genel Sekreterliği (UİB):
Alpay ÖZTÜRK
Tel: 0224 219 10 00/1902
E-Posta: ozturka@uib.org.tr

RF Tataristan pazarı hakkında detaylı bilgi için:
Ayşe Oya BENLİ ÖZBAŞ - Rusya Federasyonu Ülke Masası Uzmanı
E-Posta: benlio@ekonomi.gov.tr
Arda OcAK - Rusya Federasyonu Ülke Masası Uzmanı
E-Posta: ocaka@ekonomi.gov.tr

RUSYA FEDERASYONU TATARİSTAN TİcARET VE 
MÜTEAHHİTLİK HEYETİ



TÜRK-MAcAR İŞ FORUMU VE İKİLİ GÖRÜŞMELER
Avrupa İşletmeler Ağı İstanbul Merkezi ve DEİK/Türk-Macar İş Konseyi işbirliği ile 5 Eylül 2013 Perşembe 

günü 10:30-17:00 saatleri arasında İSO Odakule Taksim Salonu’nda Türk-Macar İş Forumu ve Firmalar arası 
ikili görüşmeler düzenlenecektir.

Macaristan ile ticaret hacmimiz son yıllarda hızla artarak geçtiğimiz yılın sonu itibariyle 2 milyar Dola-
ra yaklaşmıştır. Macaristan ile ticaretimizin %90’ını sanayi ürünleri oluşturmakta olup makine ve aksamları, 
elektronik ekipmanı, motorlu taşıtlar önde gelen ürünler arasında yer almaktadır. Orta Avrupa’da bölgesel 
bir merkez konumunda bulunan Macaristan, Almanya gibi ikili ticaretimizin yüksek olduğu büyük pazarlara 
yakınlığı ile öne çıkmaktadır. Aşağıda yer alan link üzerinden Macaristan’daki iş ve yatırım ortamı ile çeşitli 
sektörel raporlara erişim sağlanabilir.

“http://www.hita.hu/en/Content.aspx?ContentID=d6b7edb4-17aa-42a4-8d70-470fa0f74895”

Toplantı taslak programı ve Macar heyet listesi web sitemizde ilgili duyuruda ilişikte bilgilerinize sunul-
makta olup heyet kapsamında enerji, inşaat ve mimarlık, bilgi ve iletişim teknolojileri, elektronik, gıda ve hizmet 
sektörlerinde faaliyet gösteren önemli Macar firmaların temsilcileri yer almaktadır. Toplantıya katılmayı arzu 
eden firma temsilcilerinin ekte yer alan başvuru formunu doldurarak 3 Eylül 2013 Salı gününe kadar İSO’ya 
(Ezgi Arslan; Tel: 0212 292 21 57 – 171, earslan@iso.org.tr) iletmeleri rica olunur.

BİLİYOR MUYDUNUZ???

Antalya İhracatçılar Birliğinden alınan bilgilere 
göre Fethiye Gümrük Müdürlüğünden 2012 

yılında 78bin ton ihracat yapılmıştır. ihracatın değeri 
56.286.000 USD ‘dir. İhracatın %23.15 i Fethiye’li 
ihracatçıların %76.85’i Antalya İhracatçılar Birliğine 
kayıtlı olan ihracatçıların yaptığı ihracattır.


